
Zápis o schůzi VK Dubské skály, konané dne 28.4.2007 ve skalách na Číři
 
Přítomni: Otto Cihelna st., Vladislav Strnad, Jiří Hnilica, Josef Kunzo, Luboš Martínek, Oto Cihelna ml., 
Václav Heininger

Omluveni: Radek Mikuláš, Jiří Guttenberg, Zdeněk Hubka

Nepřítomní: Jaroslav Šťastný, Vojtěch Král, Pavel Henke, Roman Líbal

Dále přítomni: Slávek Valda – za CHKO Kokořínsko

Program: 
1. připomínky k zápisu z 7.10.2006 
2. materiál
3. správcovská činnost  
4. otázka umístění průvodce Dubské skály na stránkách ČHS 
5. webové stránky LK Mšeno 
6. průvodce – stav prodeje
7. ochrana přírody
8. nové prvovýstupy
9. školení, lepení kruhů
10. Alpenverein
11. Termín příští schůze
 
1. připomínky k zápisu ze schůze konané z 7.10.2006:
Není námitek proti zápisu ve znění, jak byl rozeslán.

2. materiál:
Na tento rok vrcholová komise požaduje: 20 malých vrcholových krabic s knížkami, 20 velkých 
vrcholových krabic s knížkami a 10 slaňovacích kruhů. Budou-li pro nás již vyrobené postupové kruhy 
určené pro lepení chemickou kotvou, 30 kruhů. (+ lepidlo). K těmto kruhům požaduje vrcholová 
komise i příslušný obnos dle platného ceníku pro proplácení odměny za výměnu kruhů.
15 slaňovacích kruhů bylo ponecháno u Luboše Martínka na rozebrání. Taktéž je u něj lepidlo, pistole 
na lepidlo + vrtačka. Vše možno zapůjčit ostatním správcům brát ohled na šetrné zacházení, cena 
není zrovna zanedbatelná!

3. správcovská činnost:
Provedené výměny a doplnění materiálu, eventuálně další činnost od poslední schůze: 
- nové dobírací kruhy 6ks ve skalách na Kozlech (skály u Babylonu a na Skleněném vrchu)
- po vichřici úklidové práce v Roklici v rámci odd. Geodet, Česká Lípa.

V. Král - VK na skálu Choreb, R. Mikuláš + Pavel Henke - VK na Věž u Starosti, Víseckou věž a Loď, 
P. Henke - 2 SK a VK, J. Kunzo - 2 VK a dobírací kruhy, úprava okolí vodárny v Roklici.

4. Otázka umístění průvodce Dubské skály na stránkách ČHS 
Vrcholová komise nemůže souhlasit s uvedením průvodce na webu, protože vlastní jen částečná 
práva na tohoto průvodce. Spol. VOD-KA má dosud polovinu knižních výtisků.
Na schůzi komise bylo dohodnuto, že nové cesty budou uveřejňovány na stránkách ČHS s odkazem 
na oblast popsanou v tištěném průvodci.

5. Webové stránky LK Mšeno 
je potřeba oslovit správce stránek LK Mšeno, aby umístil na tyto stránky odkaz na Horosvaz, 
konkrétně na stránky budoucích zápisů nových cest tak, aby tyto stránky byly provázané.

6. průvodce – stav prodeje
Průvodce se prodává spíše za velmi přemrštěnou cenu, prodejci dávají velké přirážky. Společnost 
VOD-KA s prodejem zbylých výtisků zřejmě nijak nespěchá.
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7. Ochrana přírody
Lezení na Stříbrném vrchu bylo povoleno za podmínek shodných se skalami na Vlhošti. Skály 
v lokalitě Kosteleckých borů jsou chráněny a lezení v této lokalitě je zakázáno!!! Odvolání o tomto bylo 
MŽP zamítnuto a potvrzeno rozhodnutí CHKO o zákazu.
Mělo by se na stránkách Horosvazu i LK Mšeno objevit, které lokality jsou v oblasti Dubské skály 
zakázány, aby se neznalí lezci nesnažili znovu tyto lokality slézat.
CHKO Kokořínsko žádá, pokud budou při slézání skal objevena hnízda, aby toto bylo nahlášeno na 
CHKO. Pokud toto nebude hlášeno, hrozí, že na místo částí lokalit, či jen věží, budou zavírány celé 
lokality, kde byly ptáci viděni.

Otta Cihelna se zavázal, že dodá po dohodě s majiteli společnosti VOD-KA, CHKO Kokořínsko, 
v rámci dobrých vztahů, jeden výtisk průvodce zdarma, aby mohla fungovat bližší lokalizace hnízd 
v oblastech. Toto bylo při vydání a rozdělování výtisků opominuto.

8. Nové prvovýstupy
Cesty nahlášené na web „skalní oblasti“ byly všechny schváleny, taktéž cesty nahlášené správci skal 
O. Cihelnovi. Určitá část cest je „hlášena“ uveřejněním v horolezeckém časopise CAO News. Bylo by 
vhodné požádat redaktora CAO News, aby na jeho stránkách uveřejněné nové cesty minimálně 
označil jako neschválené. Cesty nebyly odsouhlasené VK.

9. Školení – lepení kruhů
Ještě jednou poděkovat Jiřímu Rosolovi za školení a za celkem pružné přidělení vrtací a lepící 
soupravy.
V rámci VK byly vyměněny Lubošem Martínkem čtyři kruhy metodou lepení. Zástupce CHKO vznesl 
dotaz, zda někdo zkoumal, co chemie udělá se skálou uvnitř?

Poznatek: Při výměně vícero kruhů je nutné si všechny otvory nejprve předvrtat a vyfoukat písečný 
prach a pak teprve lepit všechny najednou. Chemická malta se zvyšující okolní teplotou při smíchání 
obou složek v adaptéru velmi rychle reaguje a zatvrdne během několika málo minut (při cca 18º C). 
Pak se musí vyměnit adaptér s kterým není možno již dále pracovat. Spotřeba je závislá na velikosti 
otvoru. Při výměně kruhu, který byl umístěn do díry po vytlučeném kruhu a poopraven otvor stačila 
Lubošovi jedna kartuše na 4 kruhy a byly použity 3 směšovací adaptéry. V případě kdyby bylo vše 
připraveno stačil by 1 směšovač. Všichni přítomní mohou potvrdit že práce touto metodou je velmi 
rychlá.

10. Alpenverein
Radek Mikuláš se spojí s Horosvazem a zeptá se, jak se zachovat k tomu, že se v Dubských skalách 
objevují případy, kdy lidé mají jen pojištění Alpenvereinu, o lezení evidentně nic nevědí a snaží se lézt. 
Tito lezci si spíše ublíží. Nemají žádnou průpravu, ale jsou v asociaci. Co s nimi???

11. Příští schůze 
... bude 20.10.2007 v 11:00 na Ráji. R. Mikuláš pak připomene členům datum schůze a upřesní místo 
konání.
 
 

Zapsal 7.5.2007: J. Chrpa
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